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Päevakord 

1. Sõimerühma kohtade suurendamise poolt või vastu. Teemaks Elva Lasteaia 
ühishoolekogu juhi Siim Melliste sisend edastatud hoolekogu liikmetele 30.05.24. 
Eesmärk koguda Murumuna õppehoone seisukoht ühishoolekogu koosolekuks.  

2. Murumuna õuealal planeeritavad tööd 2024 suvel. Ülevaate annab direktor Riin Raie. 
3. Kas Murumuna õppehoone hoolekogu toetab lasteaia mängualal mõne atraktsiooni 

ehitust? Ettepanek valida välja töö, mida Elva Teenused ei plaani see suvi teostada, 
sest vahendeid napib, aga mille ehituse jaoks võiks hoolekogu korraldada 
lastevanemate seas korjanduse. 

4. Muud küsimused 
 

1. Sõimerühma kohtade suurendamise poolt või vastu. 

Hoolekogu liikmed olid üksmeelel, et rühmade suurendamises enne nende kokku tulekut ei 

ole mõistlik kokku leppida. See ei oleks kooskõlas seaduse eesmärgiga, sest nii täna kui 

tulevikus on oluline saada kõigepealt sisend konkreetse rühma õpetajatelt ja lapsevanematelt. 

Arvesse tuleb võtta laste isikulist koosseisu ja nende lasteaiaküpsust tervikuna.  

Otsustati: Murumuna õppehoone on sõimerühma kohtade suurendamise vastu. 

 



2. Murumuna õuealal planeeritavad tööd 2024 suvel. 

Direktor Riin Raie andis ülevaate, millised tööd on plaanis. Kuna finantsidega on kitsas, siis 

suures pildis tehakse vaid hädavajalikud tööd. Üks suurematest töödest on sõimeala 

suurendamine ja lisa rühmaruumi ehitus.  

 

3. Kas Murumuna õppehoone hoolekogu toetab lasteaia mängualal mõne atraktsiooni 

ehitust? 

Direktoriga vestlesime, et mis võiks olla see, mis on lasteaiale oluline, aga mille osas Elva 

Teenused on öelnud, et ressurssi pole. Arutlesime erinevatel teemadel, aga oli keeruline leida 

ühte selget visiooni. Õpetajatelt tulnud sisendi järgi võiks see olla suure liivakasti vari, 

varikatus või sõimeala rekonstrueerimine. Liivakasti varju osas saaks eeskujuks olla 

Õnneseenes tehtud varjualune, kuid selle kohta andis direktor tagasisidet, et katusealuse 

ehituskvaliteet pole parim ning teiselt ei ole see laste seas liiga populaarne. Sõimealale 

investeeringute tegemine aga võiks olla ennekõike nende lapsevanemate huvi, kes 

hoolekogusse jõuavad alles sügisel. Ettepanek teha sõimealal sügisel talgud, et saaks ala 

mitmekesistada.  

Otsustati: Hoolekogu liikmed on valmis panustama ja ka teisi lapsevanemaid projekti 

kaasama. Vajame selgemat sisendit lasteaia poolt, mis see objekt täpsemalt olla võiks. 

Talgutel oleme valmis kaasa lööma.  

 

4. Muud küsimused 

Kas mänguteraapia jätkub ka sügisel? Direktor ütles, et kui logopeedi Järve õppehoonesse ei 

leita, siis mänguteraapia jätkub.  
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